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RoÃ„â€˜ena sam 23.04.1991.g. u Banjoj Luci. Imam 24.godine. Osnovnu i  srednji Å¡kolu zavrÅ¡avam u Sarajevu,
pohaÃ„â€˜ala sam TreÃ„â€¡u gimnaziju u  Sarajevu. Upisujem Pravni fakultet u Sarajevu, trenutno me dva ispita  dijele
od diplome. Naredni korak bit Ã„â€¡e master studij. Govorim aktivno  engleski i njemaÃ„Â•ki jezik.
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 Â   -Od kada ste u novinarstvu i Å¡ta Vas je navelo da se bavite ovim pozivom?  Â   Prije Ã„Â•etiri godine postala sam
dio tima TV1. Sa 21 godinu pruÃ…Â¾ena mi  je prilika da poÃ…Â¾elim Dobro veÃ„Â•e i vodim cenralnu informativnu
emisiju  Dnevnik TV1, te razgovaram sa najznaÃ„Â•ajnijim ljudima u BiH i Å¡ire. Sa 22  godine dobila sam priliku
reporterski izvjeÅ¡tavati. Sa 23 godine  povjerena mi je emisija (Ne) poznato lice, 30-minuta razgovora sa  razliÃ„Â•itim
individuama, dobar intervju nisam mogla imati bez dobre  pripreme. Sve to je uÃ„Â•inilo sa polako sazrijevam u ovom
poslu. Za mene  je najvaÃ…Â¾nije prepoznati priliku koju sam sposobna da iznesem do kraja.  Na samom poÃ„Â•etku
nije bilo jednostavno, ali ako odluÃ„Â•ite da uÃ„Â•ite niÅ¡ta  nije nedostiÃ…Â¾no.  Â   -Gdje ste sve do sada radili?  Â   
Moj angaÃ…Â¾man vezan je iskljuÃ„Â•ivo za TV1. Kolege Ã„Â•esto znaju reÃ„â€¡i da  sam ja dijete TV1. Tu sam od
osnivanja i rastem zajedno sa TV1.Â   Â   -Volite li ono Å¡to radite?  Â   OsjeÃ„â€¡am se dobro jer svo vrijeme radim ono
Å¡to volim, upoznajem  razliÃ„Â•ite pojedince i sretna sam jer sam izdrÃ…Â¾ala razne poslovne  situacije, a ostala sam
svoja. Iako po prirodi nisam strpljiva,  zadovoljna sam jer sam u periodu provedenom na TV1 narasla kao Ã„Â•ovjek.Â   
Â   -Od koga ste uÃ„Â•ili zanat, ko Vam je svojevrsni uzor, ako ga uopÃ„â€¡e imate?  Â   Dio sam sjajnog tima i uÃ„Â•im
od velikih imena. Izazov je stajati rame  uz rame sa Sanjinom BeÃ„â€¡iragiÃ„â€¡em, Ognjenom BlagojeviÃ„â€¡em i
Nikolinom  VeljoviÃ„â€¡ u centralnoj informativnoj emisiji Dnevnik TV1. Od njih i dalje  uÃ„Â•im, cijenim rad joÅ¡ nekoliko
kolega, ali nemam uzora.  Â   -Novinarstvo je poziv koji 24 sata zahtijeva kompletnu osobu? Kako onda uspijevate
uskladiti posao i privatni Ã…Â¾ivot?  Â   Vjerujem da Ã„Â•ak i kada radite najodgovorniji posao, uvijek moÃ…Â¾ete da 
se posvetite prioritetima u VaÅ¡em Ã…Â¾ivotu. Ne kaÃ…Â¾em da je lako, ali je  moguÃ„â€¡e. Meni ponekad uspjeva,
ponekad ne. VaÃ…Â¾no je ne zaboraviti na one  koji su za Vas uvijek tu.  Â   -Imate li porodicu, supruga, djecu, kako to
sve uskladite?Â   Â   Nisam udata, veÃ„â€¡ Ã„Â•etiri godine sam u vezi. Momak Dino mi je velika podrÅ¡ka.Â   Â   -Osim
novinarstva, Å¡ta Vas joÅ¡ interesuje u Ã…Â¾ivotu, kako provodite slobodno vrijeme?  Â   Mnogo volim Ã„Â•itati. Knjige
Ã„Â•itam, a potom ukoliko me oduÅ¡eve i  kupujem. KuÃ„â€¡i veÃ„â€¡ par godina gradim svoju malu biblioteku. Volim
maÅ¡tati  i o dizajnu interijera.  Â   -Koje su VaÅ¡e mane, a koje vrline?  Â   Nezahvalno je govoriti o sebi, no Ã„Â•ini mi
se da jako uspjeÅ¡ni ljudi,  to je moje iskustvo, uvijek osim sigurnoÅ¡Ã„â€¡u zraÃ„Â•e i poniznoÅ¡Ã„â€¡u i ne  spadaju u
kategoriju hvalisavaca. Ja se ne zanosim, ne ponese me uspjeh.  DrÃ…Â¾im noge Ã„Â•vrsto na zemlji, takva sam
osoba. Sa druge strane, ako me  pitate o manama...Znam biti jako nagla i hirovita. Nekad znam biti k'o  tornado i Å¡to
sam starija, tu svoju manu uspijevam bolje kontrolirati.  Sve bih u istom trenutku.  Â   -Å ta Vam je moto i vodilja kroz
Ã…Â¾ivot?  Â   Karijera ako se ''pumpa bez pokriÃ„â€¡a'' neÃ„â€¡e dugoroÃ„Â•no uspjeti.  Potrebno je stalno
obrazovati se i ulagati u znanje. Moj moto je 'poraz  nije opcija'  Â   -Å ta cijenite kod ljudi, a Å¡ta opet ne?  Â   Cijenim
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iskrenost i nesebiÃ„Â•nost. Imati sposobnost biti otvoren i  izravan je sve teÃ…Â¾e danas kada se toliko naglaska
stavlja na povrÅ¡nost.  TakoÃ„â€˜er, ljudi mogu biti nesebiÃ„Â•ni u pruÃ…Â¾anju njihovog vremena,  sposobnosti da
vas posluÅ¡aju, ljubavi koju vam daju, no i to se sve  manje vidi u praksi.Â   Â   -UreÃ„â€˜ujete i vodite emisiju
"(Ne)poznato lice" u kojoj  predstavljate javnosti uspjeÅ¡ne privrednike u BiH. Otkud ideja baÅ¡ za  tim?  Â   Nije teÅ¡ko
pronaÃ„â€¡i uspjeÅ¡na nepoznata lica, ukoliko paÃ…Â¾ljivo  posmatrate oko sebe. Birali smo individue koje su uradile
sajne stvari  za BiH, ali za koje naÃ…Â¾alost nema dovoljno medijskog prostora. Samo smo  se zapitali ko stoji iza
velikih kompanija, ko je osmislio ambalaÃ…Â¾u  odreÃ„â€˜enog proizvoda, ko Ã„Â•uva najfinije recepture za poznate 
bh.proizvode, ko je osoba koja ureÃ„â€˜uje interijere brojnih sarajevskih  kafiÃ„â€¡a, ko je arhitekta trÃ…Â¾nog centra u
kojem svakodnevno provodimo  vrijeme i pred nama se otvorila lista potencijalnih sagovornika.  Â   -Ko su vam do sada
bili najinteresantniji gosti, po Ã„Â•emu Ã„â€¡ete nekoga posebno pamtiti?  Â   Mnogo je sagovornika koji su nas po
zavrÅ¡etku intervju-a ostavljali  bez teksta, upravo zbog kompleksne Ã…Â¾ivotne priÃ„Â•e, koja je njihovom 
hrabroÅ¡Ã„â€¡u i istrajnoÅ¡Ã„â€¡u rezultirala uspjehom. Neki od mojih sagovornika  su bili Petar Ã„â€ orluka vlasnik
kompanije Violeta, 23-godiÅ¡nji milioner  Emil HajriÃ„â€¡-osnivaÃ„Â• Helpjuce.com, Monika MijiÃ„â€¡ zastupnica BiH
pred  Evropskim sudom za ljudska prava, SnjeÃ…Â¾ana Kopruner vlasnika kompanije  GS TMT, Pero Gudelj vlasnik
FIS VITEZ... Ovo je samo mali dio, ne Ã…Â¾elim  nikoga izdvajati kao najinteresantnijeg, jer su svi sagovornici bez 
izuzetka imali vrlo zanimljive Ã…Â¾ivotne priÃ„Â•e. Upravo zbog te Ã„Â•injenice  smo ih i Ã…Â¾eljeli predstaviti
javnosti.  Â   -Å ta biste Ã…Â¾eljeli raditi u buduÃ„â€¡nosti?  Â   Dosada sam bila posveÃ„â€¡ena Å¡koli, onda fakultetu i
jedino Å¡to mi je  bilo vaÃ…Â¾no jeste da marljivo i predano radim. Tako Ã„â€¡e biti i ubuduÃ„â€¡e,  naredni korak je
master studij. Ã…Â½elim nastaviti svoj put u novinarstvu.  Raditi posao voditelja, ali ne odriÃ„Â•em se ni terena. Â Jer
kao novinar  mogu ukazati, neÅ¡to otkriti, pojasniti to gledateljima. Vjerujem da me  Ã„Â•eka joÅ¡ mnogo toga, a ja sam
spremna.Â   							 							 							 							Izvor vijesti: tv1.ba
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